
 

 
 
 
Onderwerp:  
Netcongestie 
 
 
Inleiding:  
Naar aanleiding van de informerende brief van het college over de netcapaciteit 
woningbouwproject De Fjilden in Nieuwehorne en de daaraan gekoppelde 
nieuwsberichten in de media, heeft de VVD nog een aantal vragen: 
 
Vragen:  
Wat betreft het woningbouwproject De Fjilden wordt er gesteld dat er geen ruimte op het 
net is voor 55 woningen. Zijn minder woningen wel haalbaar? Of is er helemaal geen 
ruimte? 
 
Antwoord:  
 

 
Vragen: 
Wat zijn andere scenario’s dan uitstel (reactie Liander - Omrop Fryslan d.d. 23-05-2025) 
 
Antwoord:  
 
 
Vragen: 
Liander spreekt van een alternatieve oplossing door de gemeente (reactie Liander - 
Omrop Fryslan d.d. 23-05-2025). Waar moet dan aan gedacht worden? 
 
Antwoord:  
 
 
Vragen: 
Welke woningbouwprojecten en plannen in de gemeente Heerenveen (o.a. A32, De 
Knipe, Jubbega) zijn door Liander al gecheckt (zogenaamde netcheck) en akkoord 
bevonden? 
 
Antwoord:  
 
Vragen: 
Hoe kan de gemeente een stagnatie in een woningbouwproject als gevolg van 
netcongestie voorkomen? 
 
Antwoord:  
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